



# Elise Executive Chair • 傲隽行政座椅

# Elegant Comfort

A refined and functional office chair, the Elise Executive Chair presents an elegant and sophisticated choice that can be used over a variety of private office spaces. Designed for its comfort and contemporary design, Elise supports you in every way, ensuring you always stay focused.

### 优雅 致 恬静闲适

作为一款兼具美观舒适和功能强大的办公座椅,傲隽行政座椅成为打造各种高贵雅致的私密办公空间的最好选择。傲隽以其极致舒适和现代时尚为设计理念,全方位支持您处理日常的繁琐公务,确保您能专心致志,高效办公。



Ergonomic Design Back Frame 人体工学设计的背框



Synchronized Mechanism 同步倾仰机关



Adjustable Seat Depth 可调节的座椅深度



3D Adjustable Armrest 可调节的3D扶手



Durable Aluminium Back Frame 铝合金背框 安全坚固

#### Streamlined Back Design for Full Support

Ergonomically designed with a nylon-curved back frame, the streamlined design conforms perfectly to the spine's shape, offering support and comfort while accommodating to spinal movements.

#### 流线型背框设计 全方位保护

傲隽采用以人体工学设计的尼龙曲线型背框,其流线型的座椅设计可完美紧贴您的脊椎,为脊椎提供足够的承托,让您倍感舒适。

#### Top-notched Synchronized Mechanism

Ergonomic and efficient, the advanced synchronized mechanism's design offers four different positions for easily realignment.

#### 顶级的同步倾仰机关

先进而又高效的同步倾仰机关符合人体工学的设计,可让您轻松调节及锁定四个不同的倾仰 角度,操作简易。

#### Adjustable Seat Depth

Seat depth can be adjusted up to 5cm, allowing you to stretch your legs while aiding good blood acceleration and preventing numbness.

#### 座椅深度调节

座椅的深度可调节多达5厘米,有利于伸展双腿,促进血液循环,防止腿部麻痹。

#### 3D Adjustable Armrest

3D adjustment armrest is easily moveable across both height and depth, for a range of seated postures that provide lasting support: up & down, back & forth and left & right.

#### 3D 可调节扶手

3D 可调节扶手,让您轻松调校扶手的升降,前后及左右,为不同座姿的需求提供持久健康的支撑。

#### Highly Durable and Aesthetically Pleasing

With its strong aluminum frame, the back frame's aesthetic alloy presents a visually appealing design that is also enduringly safe.

#### 高度耐用 造型美观

座椅背框采用了坚固耐用的铝合金材质,散发出时尚高雅的品味,造型美观与安全耐用兼备。





Elise Executive Chair complements any workspaces with its perfect blend of great comfort, quality and elegance. 傲隽行政座椅是舒适、高品质、优雅的完美结合,可与任何办公空间完美配搭使用。

### Material Option 物料选择

Leather 真皮

Brown (BRL)







Brown (BRV)



Black (BKV)

#### Remark 备注:

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection. 颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异,当选择颜色时,可参考色卡或真实样本。

## Lamex

#### Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海 Beijing 北京 Guangzhou 广州 Shenzhen 深圳 Dongguan 东莞 Tel: (86) 21 6278 8888 Tel: (86) 10 8521 7588 Tel: (86) 20 3892 2422 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31018 Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港 Singapore 新加坡 Tel: (852) 2828 6888 Tel: (65) 6817 8750

#### Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆 Tel: (86) 800 820 6073 (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区 Tel: (852) 2828 6000